
 Adviesverlening door adviesraden

Dit document dient voor de afgesproken datum bezorgd te worden aan het secretariaat.
adviezen@kasterlee.be

Advies van:
o cultuurraad
o jeugdraad
o landbouwraad
o lokale economie- en toerismeraad
o milieuraad

o mobiliteitsraad
o seniorenraad
o solidariteitsraad
o sportraad
o welzijnsraad

 Adviesvraag van het gemeentebestuur over
 Op ../../.. via

o mail
o mondelinge vraag
o andere: …

 spontaan advies op 16 / 09 / 2022 over subsidies jeugd

behandeld door

o de adviesraad op  16/09/2022
o het dagelijks bestuur op

Aantal aanwezige leden:

Beschrijving van de wijze waarop het advies tot stand kwam:

Besproken op Algemene Vergadering

Standpunt van de adviesraad:
x   unaniem advies
o advies bij meerderheid (…/…)
o geen advies

Advies:
1) Evalueer en herzie het nieuwe subsidiereglement.

2) Maak een simulatie met officiële cijfers.

Argumenten:

De jeugdraad heeft verschillende keren via officiële wegen dit cijfermateriaal opgevraagd
bij het gemeentebestuur. Deze hebben we echter niet ontvangen. Daarom heeft het
dagelijks bestuur van de jeugdraad Kasterlee zelf een simulatie gemaakt op basis van de
publieke cijfers van werkingsjaar 2018/2019. We zetten de subsidiebedragen van
2018/2019 naast het bedrag dat ze hetzelfde werkingsjaar hadden ontvangen, indien het

mailto:adviezen@kasterlee.be


nieuwe subsidiereglement van toepassing was.

1) Evalueer en herzie het nieuwe subsidiereglement.
De jeugdraad adviseert het gemeentebestuur Kasterlee om het subsidiereglement te herzien.
Volgens onze simulatie daalt het totale bedrag dat jeugdverenigingen ontvangen per
werkingsjaar met 15 780 euro. Procentueel gezien een daling van 46,8 procent.

Dit is berekend zonder de vormingssubsidie mee te tellen. Verenigingen kunnen hiermee
opleidingen van leden deels terugbetaald krijgen van het gemeentebestuur. Maximaal kan er
3000 euro per werkingsjaar worden terugbetaald aan opleidingen. In het verleden is dit bedrag
bijna nooit volledig benut.

Indien elke jeugdvereniging deze subsidie maximaal benut, wat dus een overschatting is,
toont onze simulatie nog steeds een absolute daling van 12 780 euro, oftewel 37,9 procent.



Ondanks dat het bedrag van de grote infrastructuursubsidie is verhoogd van 7500 euro naar
10 000 euro, is deze subsidie nu opengetrokken naar alle erkende verenigingen. In het
verleden stond deze enkel open voor erkende jeugdverenigingen. De kans dat dit bedrag ten
goede komt van een jeugdvereniging is in de toekomst dus beduidend kleiner. Deze subsidie
is dan ook om die reden niet in onze simulatie opgenomen.
Deze subsidie is echter medeverantwoordelijk voor bijna alle grote werken in lokalen van
jeugdverenigingen de voorbije jaren. Het onderhouden, en zeker verduurzamen, van de
infrastructuur word op deze manier in de toekomst moeilijker voor jeugdverenigingen.



2) Maak een simulatie met officiële cijfers.
Deze cijfers tonen nogmaals aan dat onze vraag naar officiële simulaties vanuit het
gemeentebestuur zeer relevant is. We zien deze dan ook graag tegemoet.

Enkele bemerkingen bij de simulatie.
JBBK toont zich op deze grafiek een sterke uitschieter. Dit komt omdat deze vereniging
relatief klein is. Ze tellen 14 leden. In het nieuwe subsidiereglement is er spraken van
minimumbedrag van de subsidie jeugdwerking. Hierdoor ontvangt JBBK via deze subsidie
400 euro in plaats van 270 euro. Dit verklaart de grote stijging. Deze stijging is dus niet
representatief voor het algemene jeugdlandschap.

Simulatie is beperkt tot subsidies die betrekking hebben op de werking van de
jeugdverenigingen. En kijkt niet naar eventuele evenementen, waar bij een mogelijke
subsidie steeds een kost aan gekoppeld is.

Afwijkende meningen of minderheidsstandpunten ( bij expliciete vraag van een
lid):
…


